
V Libochovanech dne 20. srpna  2009 

  

  

Dobrý den vážení návštěvníci našich webových stránek. 

  

Poslední chvíle prázdnin jsou opravdu letní, moc se nechce plnit pracovní náplň, ti, kteří mají po 

dovolené asi závidí těm, kteří se na ni chystají nebo ji právě prožívají. Kolaři jezdí v každém počasí, 

místní používají k přemisťování po obci všechno, co je po ruce. Malí kluci mají své eldorádo na 

překážkové dráze u hřiště, pokud mohu soudit, líbí se jim a tráví tam spoustu prázdninového času. 

Nový povrch na stezce do Řepnice si už lidé vyzkoušeli a jsou spokojeni. I nový povrch, zpevněný, 

v uličce u Šoltysů snad dělá dobrotu. Zbývá ještě ulička v Řepnici u Šimiců a snad už to bude všechno. 

Abychom se nebořili do bláta jen co vyjdeme z domu. Lešení na opravu věže kostela se staví, letáky na 

upoutávku podzimního koncertování v kostele jsou již připravené. Na stole mám připravenou 

k odeslání další žádost o dotaci na dokončení oprav kostelní věže. Místní akční skupina České 

středohoří snad v září vypíše dotační tituly na další plánované akce, tak uvidíme, budeme-li úspěšní. 

Na nejbližším zasedání zastupitelstva otevřeme otázku možného odkoupení domu na návsi, ale je to 

věc opravdu do diskuze. Doufám, že to nebude záležitost jenom několika málo lidí, ale že získáme 

názory mnoha občanů obce. Další otázkou bude započetí oprav na řepnickém kulturním domě Eden. 

Stavební práce jsem již diskutovala s příslušným dodavatelem stavebních prací, nasazením našich 

pracovníků bychom dokázali ušetřit celkem dost finančních prostředků. Společenskou místnost 

potřebujeme jako sůl. 

Blíží se konec povodňové sbírky, doufám, že do konce srpna se na ní ještě nějaký ten obnos objeví. 

Přeji hezký konec prázdnin, v sobotu 22. jedu na týdenní putování po šumavských hvozdech. 

Odpočinku je mi třeba. 

   

  

Na shledanou příště se těší starostka obce, Ivana Sklenářová 

 


